
                                                  Václav Hladík  - scénář
Tým:Václav Hladík se narodil v roce 1954 a vyrůstal ve městě Dubá,které leží v oblasti známé jako Máchův 
kraj. Na základní Škole rád sportoval a věnoval se házené.

Pamětník:Jako žák jsem měl určitě hodně kamarádů. My jsme jako trénovali házenou,dostali jsme se až 
opravdu docela dost vysoko do krajskýho kola.Já jako žák 8 třídy jsem se dostal dokonce do reprezentace 
žákovský, takže me to ta házená naplňovala 

Tým:Ačkoliv se mění doba mění se i školství ale tenkrát by jste ředitele jen tak nepotkali.

Památník:Tenkrát byl daleko větší odstup od vedení školy než je dnes,my jsme vědeli, kdo je ředitelem 
školy, ale prakticky jako žák jsem se s ředitelem ani nesetkal.Ředitel tenkrát jenom spolupracoval s učiteli, 
ale jako mezi žáky pokud něco nevyvedly tak ani nechodil.

Tým:I když si při volbě povoláni nebyl úplně jistý, co by chtěl dělat,rozhodl se pro studium na gymnáziu a 
později i na pedagogické škole.Ve škole byly jeho nejoblíbenější předměty matika a tělocvik a tyto předměty
od roku 1978 vyučoval.Po sametové revoluci se stal ředitelem naší školy,vedl ji celých 27 let.

Památník: Učení a kantořina strašně mě to bavilo. Jdem si to tak jednou počítal, že se jedná asi o 2000 žáků,
které jsem učil. S těma lumpíkama, jak řikám, jsem navázal jakoby takový hlubší kontakt,takový nějaký věci, 
co jsme řešili, tak asi je upoutaly natolik, že se ke mě hlásí víc.

Tým: Jenže to ještě nečekal že ho potká povodeň.

Památník:V roce 2002 byla celá škola zatopená prakticky do výše 2 metrů  dole. Pak na mě bylo to, jak tu 
školu uspořádat dál, protože to byl konec prázdnin, to byl srpen a hned na to následovalo září a ještě na 
začátku září ve škole byla voda.Dokonce se nám podařilo sehnat pro žáky školy pobyt v Chorvatsku takže v 
září nenastupovali do školy, ale jeli na pobyt v Chorvatsku asi 14denní nebo 10denní, 8 autobusů bylo 
naplněno žáky naší školy a s ním odjížděli učitelé,vychovatelé bylo to hodně hodně lidí. Asi 290 pokud si 
dobře pamatuju.

Tým: Dnes pan Hladík již neučí ale věří že:

Památník: Ta naděje opravdu je v těch mladých lidech teda ve vás a že záleží na vás,jak uchopíte svý 
možnosti a co ze svýma znalostma,schopnostma,vědomostma a dovednostma dokážete. Všechno je na vás.


